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 Dobrovolný svazek obcí Povýmolí 

 

Zápis z řádného jednání 

DSO Povýmolí č. 1/2020 
 

Termín : 22.6.2020 

Místo : Arnošta z Pardubic 95, zasedací místnost MěÚ, Úvaly 

Rozdělovník : P. Borecký, Š. Rumanová, L. Přibyl, L. Havel, S. Plocek, M. 

Slováček, J. Hájková 

Přítomní členové : P. Borecký (Úvaly), S. Plocek (Květnice), L. Havel (Sibřina), L. 

Přibyl (Zlatá), M. Slováček (Dobročovice), Š. Rumanová 

(Přišimasy) 

 

Omluveni 

 

Ekonom                         

 

Host                          : 

: 

 

:           

 

  

 

J. Hájková 

 

Tajemník 

/zapisovatel  

: D. Kučerová 

   

 

Stav přítomných      :        

 

Program jednání : 

 

1. Zahájení 

2. 
Schválení závěrečného účtu Dobrovolného svazku obcí Povýmolí za rok 

2018 a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2019 

3. Schválení účetní uzávěrky Dobrovolného svazku obcí Povýmolí za rok 2019 

4. Pokračování projektu svazkové školy 

5. Sběrný dvůr 

5. Doprava 

5. Vodovodní přivaděč 

5. Závěr, diskuze, různé 

 

 

 Ad 1) Zahájení  

 

Předseda svazku P. Borecký přivítal všechny přítomné ve 13:00 hod. a zahájil jednání. Poté 

seznámil přítomné s programem jednání. 
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Ad 2) 

 

  

Text usnesení č. 1/2020 Výsledek hlasování 

Členové DSO Povýmolí schvalují závěrečný účet 

Dobrovolného svazku obcí Povýmolí za rok 2019 a zprávu 

o výsledku  přezkoumání hospodaření za rok 2019 bez 

výhrad   

 Usnesení bylo přijato bez výhrad 

Pro 6 

 Proti 0 

Zdržel se 0 

 

Příjmy celkem: 200 500,- Kč  skutečnost: 215 087,55 Kč 

Výdaje celkem: 327 000,00 Kč  skutečnost: 316 282,47 Kč 

Saldo (příjmy – výdaje): 126 500,00 Kč   skutečnost:  101 194,92 Kč 

 

Ad 3)  

 

 

Text usnesení č. 2/2020 Výsledek hlasování 

Členové DSO Povýmolí schvalují účetní uzávěrku 

Dobrovolného svazku obcí Povýmolí za rok 2019 

 Usnesení bylo přijato 

Pro 6 

 Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Ad 4) Pokračování projektu svazkové školy 

 

Starosta p. Borecký oznámil zájem obce Hradešín vstoupit do DSO Povýmolí a projektu 

svazkové školy. 

Stav účtu DSO Povýmolí k 31.5.2020: 410 tis. Kč 

 

Text usnesení č. 3/2020 Výsledek hlasování 

Členové DSO Povýmolí schvalují vstup obce Hradešín do  

Dobrovolného svazku obcí Povýmolí  

 Usnesení bylo přijato 

Pro 6 

 Proti 0 

Zdržel se 0 

 

23.6.2020 – obdrží projekt svazkové školy územní rozhodnutí . Do územního řízení vstoupil p. 

Pilař s tím, že stavba nové školy zvýší dopravu, emise…. v okolí – bude vyloučen. 

- nutnost vyhlásit výběrové řízení na projektanta stavební části 
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Text usnesení č. 4/2020 Výsledek hlasování 

Valná hromada DSO Povýmolí rozhodla o vypsání 

výběrového řízení na zhotovitele stavební dokumentace 

pro stavební povolení pro provedení stavby a pro výběr 

zhotovitele. 

Složení výběrové komise: Petr Borecký, Šárka Rumanová, 

Marcel Slováček, L. Přibyl, S. Plocek, p. Kraus 

(arch.Hofman), L. Houžvičková  

 Usnesení bylo přijato 

Pro 6 

 Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

 

- Náklady na výstavbu školy: 658 mil. Kč vč. DPH –MŠMT ČR přidělí zaměstnance pro 

veškeré konzultace 

- Náklady cca 14 – 15 mil. Kč, letos 3,5 – 4 mil. Kč vč. DPH 

- Září – stavební povolení…, nutnost jednat s ROPID ohledně autobusových linek.  

- Nutnost získat projektového manažera na řízení projektu. 

- Článek o pokračování výstavby školy (P. Borecký ???) 

 

Otevření školy – 1.9.2022 

 

 

Ad 5) Sběrný dvůr 

 Nabídka obcím na sběrný dvůr a kontejnery od TSÚ (řed. Řepkové) – za náklady + 5%, pokud 

jednotlivý obce nabídku obdrží, budou informovat starostu p. Boreckého 

Od 1.7.2020 budou TS využívat odvoz odpadu do Malešické spalovny 

 

Zájem obcí je – výhled 2-3 roky, zaslat zda mají zájem, od kdy a zhruba množství odpadu 

 

Ad 6) Doprava 

Starosta P. Borecký informoval přítomné, že od 1.10.2020 (popř. 1.11.2020) začne po Úvalech 

platit zóna parkování. Parkování bude regulováno v pracovní dny, tj. pondělí - pátek v době od 7 

do 17 hod. 

Reakce na rozeslaný email ohledně zajištění autobusové dopravy zasílat P. Boreckému. Řešení 

autobusů Zlatá – Škvorec (329) ? 

 

 

Ad 7) Vodovodní přivaděč 

Náklady celkem (v tis.)           184.083 Kč 

Květnice, Sibřina       63 107 Kč 

Přišimasy, Hradešín        28 548 Kč 

Křenice                                              7 499 Kč 

Opatření na zvětšení průchodnosti    8 817 Kč 

 

I. etapa – je již na MZE ČR 
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II. etapa – voda pro cca 35 000 obyvatel 

- nutnost projektovat, obce si musí ujasnit, zda mají zájem, jestli budou jednat samostatně 

nebo každá obec zvlášť – dát městu Úvaly zprávu 

 

 

Starosta P. Borecký ukončil jednání v 14:35 hod. 

 

 

 

 

Zapsala: 

Dana Kučerová 

 

      

 

                 

Ověřil:  

Petr Borecký    


